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PROTOKÓŁ Nr 4/2023 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

Rady Miejskiej w Opocznie 

w dniu 20 kwietnia 2023r. 

 

Ad. pkt. 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Tomasz Kopera - Przewodniczący Komisji - otworzył zdalne posiedzenie Komisji i 

powitał wszystkich obecnych. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z protokołami z posiedzeń komisji. 

Przewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie 

są transmitowane na żywo w Internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Przewodniczący poinformował, iż w związku z wprowadzonym stanem 

zagrożenia epidemiologicznego, obrady komisji prowadzone są zdalne z 

wykorzystaniem narzędzi informatycznych.  

Przewodniczący sprawdził, czy wszyscy radni widzą i słyszą obrady. Następnie 

odczytał listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

Przewodniczący komisji stwierdził, że obrady są prawomocne.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie tryb zdalny posiedzenia. 

Za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0, 1 radny nieobecny.   

Posiedzenie odbywa się w trybie zdalnym.  

 

Ad. pkt. 2. 

Przedłożenie porządku posiedzenia.  

 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

/załącznik nr 1 do protokołu/. Brak zgłoszeń.  

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca marca br.  

4. Kontrola realizacji zadań inwestycyjnych w 2022r. 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

6. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Komisja przyjęła porządek posiedzenia, bez zmian.  
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Ad. pkt. 3. 

Przyjęcie protokołu z miesiąca marca br.  

 Przewodniczący Komisji poinformował, że protokół Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Opocznie Nr 3/2023 z dnia 21 marca 2023r. był wyłożony do wglądu w 

Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy jak również został 

zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

 

Przewodniczący zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 3/2023 z dnia 21  

marca 2023r. 

 Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 21 marca 2023r. 

 Komisja głosami: za – 5, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół  z posiedzenia              

Nr 3/2023  z dnia 21 marca 2023r. 

 

Ad. pkt. 4. 

Kontrola realizacji zadań inwestycyjnych w 2022r. 

 

Jędrzej Szczepański – Dyrektor Wydz. Techniczno-Inwestycyjnego – przedstawił 

informację na temat zadań inwestycyjnych w roku 2022 (załącznik nr 2 do protokołu).  

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji  - stwierdził, że w roku 2022 było 

wykonanych bardzo dużo inwestycji. Następnie zapytał o inwestycję budowy drogi 

dojazdowej do przystanku Opoczno-Południe – na jakim etapie jest inwestycja i co 

będzie wykonywane? 

Jędrzej Szczepański – Dyrektor Wydz. Techniczno-Inwestycyjnego – odpowiedział, że 

inwestycja jest na etapie opracowania dokumentacji. Dodał, że w celu przyspieszenia 

realizacji inwestycja została podzielona na dwa etapy – dwa odcinki: od ul. Ogrodowej 

wzdłuż obwodnicy (realizacja nie wymaga zastosowania specustawy drogowej) i 

wzdłuż torów kolejowych (realizacja wymaga specustawy).  

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji  - zapytał, czy są zabezpieczone środki w 

budżecie na tą inwestycję i czy został wyłoniony wykonawca? 

Jędrzej Szczepański – Dyrektor Wydz. Techniczno-Inwestycyjnego – odpowiedział, że 

środki są zabezpieczone i został wyłoniony Wykonawca, którym jest firma Dromed.  

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji  - zapytał do kiedy ma zostać zrealizowana 

inwestycja? 

Jędrzej Szczepański – Dyrektor Wydz. Techniczno-Inwestycyjnego – odpowiedział, że 

do 9 lutego 2024r. 

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji  - zapytał o termomodernizację budynku po 

Miejsko-Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej w Opocznie - co będzie się mieściło w 

budynku? 

Jędrzej Szczepański – Dyrektor Wydz. Techniczno-Inwestycyjnego – odpowiedział, że 

termomodernizacja dotyczyła budynku z zewnątrz, a teraz budynek będzie 

remontowany wewnątrz. Dokumentacja przewiduje pomieszczenia biurowe.  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – odpowiedział, że są plany przeniesienia do budynku 

Centrum Usług Wspólnych, Wydziału Edukacji oraz Wydziału Zdrowia i Spraw 

Społecznych. W budżecie są zabezpieczone na ten cel środki w wysokości 0,5 mln zł. 
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Jan Zięba – radny – potwierdził, że w roku 2022 zostało wykonanych bardzo wiele 

inwestycji i złożył gratulacje Burmistrzowi i Wydziałowi Techniczno-Inwestycyjnemu. 

Następnie zapytał o inwestycję modernizacji drogi do Woli Załężnej łączącej tą 

miejscowość z miejscowością Dzielna i zaapelował o pilną potrzebę poprawy stanu dróg 

po okresie zimowym.  

Jędrzej Szczepański – Dyrektor Wydz. Techniczno-Inwestycyjnego – odpowiedział, że 

w przypadku drogi z Woli Załężnej do Dzielnej na tą chwilę jest wykonana jedynie 

podbudowa.   

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – wyjaśnił, że na tą chwilę brakuje środków na 

wykonanie drogi w pełni, ale jeśli uda się je wygospodarować w ciągu roku to zostaną 

podjęte działania. Podkreślił, że jeśli coś nie jest realizowane to dlatego, że brakuje 

środków.  

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji  - zapytał, jak wygląda sytuacja z łącznikiem 

ul. Kossaka z ul. Ceramiczną?  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – odpowiedział, że jest wykonany projekt i są 

wykupione działki. Jesteśmy na etapie przygotowania realizacji inwestycji. Będziemy 

wnioskować o środki zewnętrzne z uwagi na bardzo wysoki koszt inwestycji.  

Tomasz Kopera – Przewodniczący Komisji  - zapytał o złożone wnioski o 

dofinansowanie od Wojewody na łącznik ul Sienkiewicza, Matejki – czy znamy 

decyzję?  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – odpowiedział, że wniosek obejmował 4 drogi na 

ogólną kwotę 1 mln 200 tys.  zł i jeszcze nie ma rozstrzygnięcia w tej sprawie.  

Marek Sijer – radny – zapytał o budowę bramy wjazdowej na OPTEX w związku z 

rozbudową skrzyżowań na drodze wojewódzkiej. Tam zostały zdjęte tylko dwa przęsła 

a zatem koszt 20 tys. zł uważa za nadmiernie wysoki. Pyta o zakres prac.  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – wyjaśnił, że tam została wybudowana brama 

wjazdowa przesuwna od strony ul. Zielonej.  

Jędrzej Szczepański – Dyrektor Wydz. Techniczno-Inwestycyjnego – potwierdził słowa 

Sekretarza.  

 

Komisja przyjęła do wiadomości informacje, nie wniosła żadnych uwag i zastrzeżeń 

oraz nie wypracowała wniosków w powyższym temacie. 

 

Ad. pkt. 5. 

Zapytania i wolne wnioski. 

 

Radny Tomasz Kopera w imieniu mieszkańców m. Bielowice Kolonia Zapowiedź koło 

posesji 105 zawnioskował o pilną poprawę drogi wykonanej destruktem w tej części 

Bielowic. Droga jest w fatalnym stanie. 

 

Ad. pkt. 6. 

Zamknięcie posiedzenia.  

 

Przewodniczący podziękował za udział i zamknął posiedzenie. 

 

Sesje i komisje są transmitowane on-line na kanale YouTube gminy Opoczno. 
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Nagrania dostępne na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl  

 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia 13.00, godzina zamknięcia posiedzenia 13.30 

 

 

 

Komisja Rewizyjna w składzie: 

 

1. Kopera Tomasz – przewodniczący                   .……...………………..… 

 

2. …………………. – zastępca przewodniczącego      .…….……………… 

 

3. Baran Paweł – członek                                                 ………………….. 

 

4. Grabski Krzysztof – członek                                       ……………………. 

 

5. Sijer Marek – członek                                         ...………………………… 

 

6. Rurarz Tomasz – członek                                    ..………………………… 

 

7. Zięba Jan – członek                                            ………………….……… 

 

 

 

 

 

 

 
Protokołowała: 

B. Kędziora  

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej  
 

http://www.opoczno.esesja.pl/

